
ПРОТОКОЛ № 2 

Засідання студентського самоврядування  

Відокремленого структурного підрозділу  

«Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж  

Сумського державного університету» 

 

3 жовтня 2023 року                                                                               м. Конотоп

       

 

Присутні: 14 

Голова студентської ради коледжу – Анастасія Москаленко 

Заступник голови студентської ради – Дар’я Харченко 

Секретар – Тетяна Шадоріна 

Члени – 15 чоловік  

Відсутні: - 4 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Обговорення питання адаптації студентів нового набору. 

2. Аналіз працевлаштування випускників 2023 року. 

3. Обговорення заходів в рамках міської програми «Молодь» 

4. Проведення конкурсної програми «Сузір’я талантів» для студентів І 

курсу 

1. Обговорення питання адаптації студентів нового набору. 

СЛУХАЛИ: голову студентської ради, Анастасію Москаленко, яка повідомила, 

що були проведені зустрічі за круглим столом з активом груп нового набору, 

під час яких говорили про проблеми та складнощі перебування в коледжі. За 

результатами спілкування зрозуміло, що великий відсоток студентів задоволені, 

що обрали наш навчальний заклад. Також багато здобувачів освіти долучились 

до занять в спортивних секціях та творчих гуртках. 

УХВАЛИЛИ: взяти інформацію до уваги та всім членам студентського 

самоврядування сприяти залученню здобувачів освіти до активної діяльності в  

навчальному закладі. 



2.Аналіз працевлаштування випускників 2023 року. 

СЛУХАЛИ: слухали заступника директора з навчально-виховної роботи 

Ольгу Мельник, яка ознайомила с результатами працевлаштування випускників 

минулого року, з 214 випускників: 

- продовжили навчання у вищих навчальних закладах - 50 випускників; 

- працевлаштувалися – 100 випускників. 

УХВАЛИЛИ: студентам випускних груп цього навчального року 

активізуватись з пошуком роботи чи наступного місця навчання. Відвідувати 

Дні відкритих дверей університетів, ярмарки професій. Займатись підготовкою 

резюме для працевлаштування. Отримувати інформацію про можливі місця, 

працювати в тісній співпраці з підрозділом щодо сприяння працевлаштування 

коледжу. 

3 Обговорення проведення заходів в рамках міської програми 

«Молодь» 

СЛУХАЛИ: слухали заступника директора з навчально-виховної роботи Ольгу 

Мельник, яка повідомила, що в цьому році наш навчальний заклад подав  6 

заявок на проведення заходів в рамках міської програми «Молодь». Також 

зазначила, що наші фахівці, які проводять заходи на міському рівні з великою 

відповідальністю ставляться до поставленої задачі та на високому рівні 

проводять заходи. 

УХВАЛИЛИ: членам студентської ради долучитись до організації та 

проведення заходів. 

4.Проведення конкурсної програми «Сузір’я талантів» для 

студентів І курсу 

СЛУХАЛИ: голову культурно-масового сектору, Дмитра Сологуба, який 

повідомив присутнім, що у Конотопському індустріально-педагогічному 

фаховому коледжу СумДУ високо цінують творчий талант здобувачів освіти. 

Вже традиційно 24 роки поспіль в коледжі проходить конкурс студентських 




